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英语作文范文初一翻译1Success is not final and failure is not fatal: it is the courage to continue that counts.成功不是终点，失败也不是终结，只有勇气才...
英语作文范文初一翻译1
Success is not final and failure is not fatal: it is the courage to continue that counts.
成功不是终点，失败也不是终结，只有勇气才是永恒。
Never cease to outdo yourself. There are no limits to the success you can acquire when you have an uncontrollable drive to achieve. Any obstacles you encounter along the way are life’s test to establish strength and perseverance. If you continually possess determination and self-confidence throughout any situation, you will prevail.
超越你自己,永远不要停止。当你拥有无法過制的获胜冲动,你的成功将不可限量。前进路上的任何障碍都是用以确立力量和毅力的人生考验。 倘若你在任何情况下都始终拥有决心和信心,你将会无往不胜。
英语作文范文初一翻译2
When I was in primary school, my mother sent me to learn ballet, like other mothers, she hoped me to act like a princess, but I was not interested in dancing, so I quit the class. Later my mother tried to send me to learn singing, but I had no talent in it. When my mother’s friends were talking, they were so proud of their children, because they had the talent in dancing and singing. I felt a little loss, I must find my own talent and learn some skills. I found I was very interested in painting, now I have learned it for four years, my teacher speak highly of me.
在我上小学的时候，我妈妈送我去学习芭蕾舞，像其他母亲一样，她希望我像一个公主，但是我对跳舞不感兴趣，所以我后面旷课了。后来母亲试图送我去学习唱歌，但我没有天赋。我妈妈的朋友们在交谈时，他们为自己的孩子感到骄傲，因为他们在跳舞和唱歌上有天赋。我感到有点失落，我必须找到自己的天赋和学习一些技能。我发现我对绘画很感兴趣，现在我已经学了四年，我的老师也高度赞扬了我。
英语作文范文初一翻译3
迈克英语学得不好。昨天，参加了英语考试。他又没考及格。他不敢告诉他妈妈他得了低分。在他回家的路上，天下起了大雨。于是他有了个主意。为什么不把卷子当伞用呢?他就把卷子顶在头上开始往家跑。当他到家时，卷子全湿了，几乎被雨淋成了碎片。当他妈妈问他分数时，迈克尴尬地笑了笑，把试卷递给妈妈看。
Mike is bad at English. Yesterday, he had an English test. He failed again. He dared not tell his mother the low marks. On his way home, it rained heavily. So he got a good idea. Why not take the paper as an umbrella? He just put the paper on his head and began to run home. When he arrived home, the paper was all wet and almost torn to pieces by the rain. When his mother asked about the marks, Mike showed the paper to his mother with an embarrassed smile.
英语作文范文初一翻译4
Hello, everyone!My name is Winnie. I\'m a 15 years old girl. I live in the beautiful city of Beihai.
I\'m an active, lovely, and clever girl. In the school my favorite subject is math. Perhaps someone thinks it\'s difficult to study well. But I like it. I believe that if you try your best, everything can be done well.
Also like sports very much. Such as, running, volleyball and so on. I\'m kind-hearted. If you need help, please come to hope we can be good friends!
OK. This is me. A sunny girl.
大家好！我的名字是温妮。我是一个15岁的女孩。我住在美丽的城市北海。
我是一个活跃的，可爱的，聪明的女孩。在学校我最喜欢的科目是数学。也许有人认为很难学好。但我喜欢它。我相信如果你尽你最大的努力，一切都可以做得很好。
也很喜欢运动。例如，跑步、排球等等。我是善良的。如果你需要帮助，请到我这里来。我希望我们能成为好朋友！
好吧。这就是我。一个阳光明媚的女孩。
英语作文范文初一翻译5
I have a good weekend. On Saturday morning，I do my homework. After lunch， I go shopping with my mother. At about five o’clock， I go to play basketball with my friend. On Sunday， I watch a football game on TV. I often help my mother do housework. I watch TV with my parents in the evening. Then I go to bed at nine o’clock. I’m very happy on weekends.
我有一个美好的周末。星期六早上，我做我的作业。午饭后，我和我的母亲去购物。大约5点，我和我的朋友一起玩篮球。星期天，我在电视上观看足球比赛。我经常帮助妈妈做家务。晚上我和我的父母看电视。然后我在九点钟去睡觉。周末我很快乐。
英语作文范文初一翻译6
Today is get up I play wear my T-shirt and my I go to the playground to play ping-pong with are that,we eat breakfast .I like drinking milk but she likes drinking 10:00,I play the I eat lunch at 2:30. I will go to school to study English. After that,I will go home and eat I will go to bed.
This is my day. Do you like it?
今天是周日，我早早就起床了。因为我要去运动，穿好T恤和裙子之后，我就到操场上和露西玩乒乓球，玩的非常开心。之后，我们吃早餐，我喜欢喝牛奶但露西喜欢喝果汁。十点的时候我弹了钢琴，2:30吃午餐。然后要去学校英语，之后回家吃晚饭，接着睡觉。
这就是我的一天。 你喜欢它吗?
英语作文范文初一翻译7
Chinese people are now face to a serious problem--pollution. And this problem is a little bit different from others--the goverment can not solve it by themselves. We need everyone to protect our environment. But we also know that it is very hard to call everyone to join us to protect the environment. But it seems that they have found the way to let everybody know it. In a report, Anhui Daily called on residents to help protect the river against pollution. I am so glad about it. And i believe that somewhere the pollution must stop.
中国人现在面临着一个严重的问题，污染。这问题有点与众不同——政府不能解决这个问题。我们需要每个人来保护我们的环境。但是我们也知道很难叫每个人都加入我们保护环境。但似乎他们找到了方法来让大家知道。在一份报告中，安徽日报呼吁居民帮助保护河流免受污染。我很高兴。我相信在一些地方污染必须阻止。
英语作文范文初一翻译8
It was sunny and very hot got up early and helped my parents cook breakfast. Then I washed the dishes and cleaned the room. After a short rest I did my homework in the morning. In the afternoon I went swimming in the nearest swimming pool with my friends. It was really cool to swim in such a hot day. I surfed the internet and read a storybook in the evening. I really had a busy and interesting day.
英语作文范文初一翻译9
When you go to work in the morning and find that traffic lights don\'t work, the traffic jam will certainly happen. A patient needs to be operated on at once. What will happen if the operation cannot be made because of the electricity. Without electricity, we can neither watch TV, listen to the tape, nor chat on line. Electricity is closely related to our daily life.
How terrible it would be if there were no electricity!
如果没有电将会多么可怕!
英语作文范文初一翻译10
There is an English says,^v^Early to bed, early to rise, makes a man healthy, wealthy and wise.^v^ Have you ever heard it before?It means that we should go to bed early and get up we do,we shall be must have enough time to should sleep for 8 hours every we must do our homework quickly and go to bed before 10 can always give us some know some proverbs is good for us.
有句英语谚语说：“早睡早起，使人健康，富有，聪明。”你以前听过吗？这意味着我们应该早睡早起。如果我们早起，我们就会健康。人们必须有足够的时间睡觉。我们应该每天睡8个小时。所以我们必须迅速做家庭作业，晚上10点以前睡觉。谚语总是能给我们一些启示。知道一些谚语就是去。OD给我们。
英语作文范文初一翻译11
Li Hua\'s parents worked on the farm, but now they found a job in the city. Li Hua had to go to school in the city. He studies in Xinhua High School now. At school he had some trouble in studying at first. However, he was lucky enough. With the help of the teachers and the students, he made great progress with his studies. Now he loves his teachers and classmates. He also loves his new school. He has a good time in the city.
李华的父母在农场工作，但现在他们在城市找到了一份工作。李华不得不去学校在城市。他现在在新华中学读书。在学校，他在学习上遇到了一些麻烦。然而，他是幸运的。在老师和学生的帮助下，他在学业上取得了很大的进步。现在他爱他的老师和同学。他也爱他的新学校。他在城市里有一个很好的时间。
英语作文范文初一翻译12
The true, the good and the beautiful are the Chinese traditional virtue. When I was a little child, my mother told me that the girl who has the virtue of the true, the good and the beautiful is the most beautiful girl. She told me that the truth means I have to be sincere and do not tell lies. The good means that I need to have a kind-heart to everything. The beautiful means that I should have a good mind. She requires me to be that kind of people. And I also go for that goal all the time.
真善美是中华民族的传统美德。在我还是个小孩子的时候，我妈妈就告诉我拥有真善美的女孩才是最漂亮的女孩。她告诉我真意味着我必须要真诚，不说谎。善意味着对所有的一切我都要有一颗善良的心。美意味着我要有一个美丽的心灵。她要求我成为的那样子的人。我也一直朝着那个目标走。
英语作文范文初一翻译13
My English Teacher
Miss Wang is my English teacher. She looks very young. She\'s about thirty years old， and she wears glasses. She\'s funny . But she is strict with us. She wants us to study hard. Her lessons are interesting. We are very happy in her class and we all like her lessons. She is a good teacher， and we all like her.
我的英语老师
王老师是我的英语老师。她看起来很年轻。她大约三十岁，她戴眼镜。她很有趣。不过，她严格要求我们。她要我们努力学习，她的课很有意思。在她的课上，我们非常快乐，我们都喜欢她的课。她是一位好老师，我们都喜欢她。
英语作文范文初一翻译14
Pinocchio is an interesting fairy tale. It is about the experience of a puppet named Pinocchio. Pinocchio is only a Pinocchio at first, but later having life by a blue angel. But he is still a Pinocchio. If he wants to be a real boy, he has to passed the test for brave, loyalty and honest. However, he is too fun of play to skip school; being treated because of greedy and is hoisted by one\'s own petard. But at last he passes all the tests and become a real boy. His adventure experience is very interesting. And I am sure you can learn things from it. It is a book deserves recommending.
木偶奇遇记是有趣的童话故事。这是关于一个名叫皮诺曹的木偶的经历。皮诺曹一开始只是一个木偶而已，但后来因为蓝色天使赋予它生命。不过仍然是一个木偶。 如果他想成为一个真正的男孩，他就必须通过勇敢，忠诚和诚实的测试。然而，他因贪玩而逃学，因贪心而受骗，并且自食恶果。但最后，他通过了所有的测试，成 为一个真正的男孩。他的冒险经历是非常有趣的。我相信你肯定能从中学到东西。这是一本值得推荐的书。
英语作文范文初一翻译15
Before I was five years old, I did not like to eat fruit. I only like meat. My mother tried to figure out many ways to let me to eat fruit and gain the vitamins. She used fruits to make funny models, which indeed attracted me to eat. What’s more, the fruit salad is my favorite food now. I like to eat apples and grape.
在我五岁之前，我不喜欢吃水果。我只喜欢吃肉。我妈妈想了很多方法来让我吃水果，增加维生素。她用水果做有趣的造型的确吸引了我。而且，现在的水果沙拉是我最喜欢的食物。我喜欢吃苹果和葡萄。
英语作文范文初一翻译16
It\'s the middle of September now and the autumn has come. The hot days have gone. It\'s cool in themorning and at night. It\'s more comfortable than ever. But the weather is alittle bit dry, so we must drink more water. In the northern part of China, theleaves turn yellow and look beautiful, but in the south, there is little love autumn very much because I like the scenery in the autumn.
现在是九月中旬，秋天就要到来了。炎热的日子已经过去了。秋天早晚比较凉快，比以往舒服。但是天气有点干燥，因此我们必须多喝水。在中国的.北部，树叶开始变黄，看起来很漂亮;但是在南方变化不大。我很喜欢秋天因为我喜欢秋天的景色。
英语作文范文初一翻译17
Yesterday was my birthday, so some of my classmates sent me presents. Mother prepared a tea party for me. I invited all of them to come and take part in tea party began at half past six. There were cold drinks and refreshments. We ate, talked and laughed. We felt that we were the happiest men in the passed quickly. In a twinkling, the clock on the wall struck nine. We could not but say “Good-bye” to one another.
昨天是我生日，所以有几位我的同班同学送我礼。母亲给我准备一个茶会。我邀请他们都前来参加。茶会下午六点半开始。有冷饮和点心。我们又吃又谈又笑。我们觉得是世界上最快乐的人。时间过得很快。转瞬间，墙上的钟敲九点了。我们不得不互道再见
英语作文范文初一翻译18
Hello, everyone! My name is Yang Fan.
I am a student and I study at school now. I like playing basketball and surfing on the internet. I go to school by bike every day. I often go to the country for my vacation. I think I will change greatly in 15 years. Then I will be a doctor. I will enjoy reading books. I will go to work by car. I will go to Europe to spend my holiday. I will make a lot of money. I will have a beautiful building with garden. I think my life will be more interesting and wonderful in the future.
I think it will come true if I work hard.
你好，大家好！我的名字是杨凡。
如果我努力工作的话，我想它会实现的。
英语作文范文初一翻译19
Hello， everyone！ I don’t like sports， but I like eating very much. I eat a lot food every day. For breakfast， I like milk， eggs and bread a lot . For lunch， I like French fries， chicken， hamburgers and apples. For dinnerr， I like fruits， vegetables and rice.
嗨，大家好！我不喜欢运动，但我很喜欢吃。我每天吃很多食物。早餐，我非常喜欢牛奶，鸡蛋和面包。午餐，我喜欢薯条，鸡肉，汉堡包和苹果。对于晚餐，我喜欢水果，蔬菜和米饭。
英语作文范文初一翻译20
I once saw sunrise. It was very amazing and night before, we lived in the top of 4 ., we went out of the tent. It was so dark outside that we could not see was very quiet and seemed that everything was twenty minutes later, the sky turned to white we can see the outline of , the clouds turned to brighten and slowly, the sun rised was red, but after it appeared totally, it became light irradiated to sky was totally golden and it was really beautiful.
我曾经看过日出，景色很惊奇很美。前天晚上，我们到山顶过夜。大约四点的时候，我们走出帐篷，外面一片漆黑，什么也看不到。周围很安静，好像万物都在沉睡。大约过了20分钟，天空开始慢慢变白。我们可以看到山的轮廓。突然，云朵渐渐地变得明亮起来，太阳缓缓升起。开始它是红色的，但是它完全升起后就变成金色的了。它的光芒照射到每一个角落。天空完全变成了金色的，甚是好看。
英语作文范文初一翻译21
假设你是李枚，下面的照片是你的全家福，请你写一篇文章介绍你的家庭。
Hello,everyone!I\'m ! This is my family photo. This is my grandmother. She is 58. This is my father. He is a teacher. He works in a school .He uauslly go to the school by car .He is 36,and my mother is 36, too. Who’s that boy? Oh, he is my brother. He is 13 and I am 12. My brother and I are students.
大家好!我是李枚.看!这是我的全家福。这是我的祖母。她58岁。这是我的父亲。他是一名教师,他在学校里工作，他经常开车去学校。他36岁。我的母亲也是36岁。那个男孩是谁?哦，他是我哥哥。他13岁，我12岁。我的哥哥和我都是学生。4.写一篇文章介绍你的朋友JIM所拥有的体育器材和他喜欢的体育运动。
英语作文范文初一翻译22
Tim and Jack had a quarrel, and then they didn’t talk with each other for a week. In fact, they misunderstood with each other. Tim thought Jack told the teacher his homework was copied. So did jack. Before this, they were good friends. But once they quarreled again, and spoke the true of fact. Then they cleared their misunderstanding and became friends again. From their experience, I learn that make everything clear is the best way clear the air.
提姆和杰克吵架了，他们有一周不跟彼此说话了。事实上，他们都误解彼此了。提姆以为杰克告诉老师说他的作业是抄的。杰克也同样误解提姆了。在这之前，他们 俩是好朋友。不过有一次他们又吵起来了，之后把事情说清楚。这样他们才消除了误会，重新成了朋友。从他们的经历中，我知道了消除误会的最好方法是把事情说 清楚。
英语作文范文初一翻译23
My dream is to become a English teacher, because I like English, and I trusted my English, I will teach my students a lot of English words, English sentence patterns, English grammar. A lot of knowledge about English.
If I became a English teacher, I will use English to tell jokes in class every day before to them, and will give them a lot about English games.
This is my dream.
我的梦想是成为一名英语老师,因为我喜欢英语,我相信我的英语,我将教我的学生很多的英语单词,英语句型,英语语法。很多关于英语的知识。
如果我成为了一名英语老师,我将每天在课堂上用英语讲笑话之前,会给他们很多关于英语的游戏。
这是我的梦想。
英语作文范文初一翻译24
Last month I went to Beijing to visit one of my friends, because we haven’t seen each other for about two years and I got a holiday meanwhile. It is my first time to visit Beijing, which is always the dream city for all the Chinese. All the information about the city came from the books and TV, now I could see and get know of it by myself, how excited I am!
上个月我去北京看望我的一个朋友，因为我们有将近两年没见，而我刚好有假期。这是我第一次游览北京，这座全中国人都向往的城市。我对北京的所以认知都来自电视和书本，而现在我有机会亲自来看这个城市、来了解她。我多么地兴奋!
There were so many tourist areas in my plan list, like Tian’anmen Square, Forbidden City, the Great Wall, the Perking University and so on. However, due to my short holiday I only visit several places of my list, with my friend’s companion. I will take a long tour to Beijing next time if I have the chance.
在我的旅游计划表上，我罗列许多要去的地方，如天安门广场，紫禁城，长城，北京大学等等。然而由于假期太短，朋友只陪我参观了计划表上的几个地方而已。如果有机会，我下次一定会到这来个长期旅游。
英语作文范文初一翻译25
Jim has a large collection of sports goods. He has 10 basketballs, 4 footballs, 2 table tennis, 15 volleyball and 9 baseballs. He doesn\'t have a table tennis bat, but he has 8 tennis rackets. Of all the sports, he likes playing tennis best. He likes sports very much because he thinks exercise is good for health. He often plays tennis and basketball with his friends after school.
英语作文范文初一翻译26
Last March, my mother told my father and me that my grandfather would come in April. We were very happy because my grandfather was an interesting old man and he had not visited us since he went to Hong Kong.
On April 1 my father and I bought a lot of foodfromthe supermarket and bought a big bunch of flowers home. Then we did some cleaning at home. At night when we were waiting for my grandfather, the bell rang and in came my mother. She smiled to us and said ^v^April fools^v^!
去年3月，我母亲告诉我的父亲和我，我的祖父4月份会来的。我们很高兴，因为我的祖父是一个有趣的老人与他没有访问我们自从他去了香港。
4月1日我的父亲和我从超市买了很多食物,买了一大束鲜花回家。然后，我们做了一些清洁家里。晚上当我们等待我的祖父时，铃响了，我的母亲走了进来。她微笑着对我们说“四月傻瓜”!
英语作文范文初一翻译27
My name is Wang birthday is June 5th. I am Chinese. I am a study very favorite subject is English. I like it because it is interesting. I can play the piano and the trumpet, but not very well. I love swimming and I am good at all kinds of movies, I like comedies best. I think they\'re interesting. I’m one of the best students in my class. My teachers all say I am a good all like me and I like them, too.
我的名字是王明.我的生日是6月5日。我是中国人。我是一个学生.我学习很努力.我的最喜欢的科目是英语。我喜欢它，因为它很有趣。我可以弹钢琴和吹喇叭，但不是很好。我喜欢游泳并且我很擅长.在所有种类的电影中，我最喜欢喜剧片。我想他们很有趣。我是我班上最好的学生之一。我的老师都说我是一个很好的学生.他们都喜欢我，我也喜欢他们。
英语作文范文初一翻译28
家是什么?家是一杯醇厚的牛奶，给了我丰富的营养和健康的身体。 家是什么?家是一个有趣的乐园，给了我无尽的快乐和自由。
What is home? Home is a cup of mellow milk, which gives me rich nutrition and healthy body. What is home? Home is an interesting paradise, which gives me endless happiness and freedom.
家是什么?家是一个大大的拥抱，给了我阳光般的温暖和美好的希望。 家，我爱你!是你给了我丰富的营养和健康的身体，是你给了我无尽的快乐和自由，是你给了我阳光般的温暖和美好的希望!
What is home? Home is a big hug, which gives me sunshine like warmth and good hope. Home, I love you! You give me rich nutrition and healthy body, you give me endless happiness and freedom, you give me sunshine like warmth and good hope!
英语作文范文初一翻译29
In ten years I think I\'ll be a reporter. As a reporter I think I\'ll meet lots of interesting people. And I will also travel all over the world. I\'ll live in Beijing because I went to there last year and fell in love with it. And I will keep a pet bird because I like it very much. I will live in apartment with my parents.
This is my life in ten years I think I will be very happy in the future.
十年后我认为我会成为一名记者，life in future初中作文带翻译。作为一名记者我想我会遇到很多有趣的人。我将环游世界。我将住在北京因为我去年去了那里并爱上了它。我会养宠物鸟因为我非常喜欢它。我将和我的父母住在公寓。
这是我的生活十年后我认为在未来我会很高兴。
英语作文范文初一翻译30
Two years ago, I moved to the city with my parents and had to stay away from my hometown. I like my hometown so much. There are so many kind people in the village. We know each other and communicate a lot. The scenery in my hometown is such beautiful, and the trees are so green and the water is so clean. I miss it so much.
两年前，我和父母搬到城市居住，不得不远离我的家乡。我喜欢我的家乡。村里有很多善良的人，我们都互相了解而且也经常沟通。在我的家乡，风景很美丽，树木很绿，水很干净。我很想念它。
英语作文范文初一翻译31
I have a very good English classmates and I all like her very is very friendly to all like to have English classes very much.
She is tall and looks like a middle school has big eyes,a small nose,a small mouth and long black trousers.
Her name is Wang often call her Miss teaches English very class ,she looks like our elder sister .She often helps us to solve class,she looks like our often play games together.
This is my English love her and I love to study English, believe my English will be better and better.
我有一个很好的英语老师。我和我的同学们都非常喜欢她。她对我们很友好。我们都很喜欢上英语课。
她又高又漂亮。她看起来像一个中学的学生。她有大眼睛，小鼻子，小嘴巴和长黑裤子。
她的名字叫王宿州农村。我们通常叫她王老师。她教英语很好。在课堂上，她看起来像我们的姐姐。她经常帮助我们解决问题。下课后，她看起来像我们的朋友。我们经常在一起玩游戏。
这是我的英语老师。我爱她，我也爱学英语。我相信我的英语会越来越好。
英语作文范文初一翻译32
I do not know the reason why some people want to get up late. They will never have the opportunity to enjoy (ofenjoying) the fresh air and calmness of the morning. This is indeed a quite regrettable thing.
To rise early is a good habit (which) we should cultivate. Why? Because the best time when we can pursue our studiesis in the morning. In addition, early rising is also good to our health. I hope that everybody our knows the reason whywe must rise early.
我不知道某些人要晚起的理由。他们永不会有机会来享受早晨的新鲜空气和宁静。这真是一件发令人遗憾的事情。
早起是我们应该养成的一种良好习惯。为什么?因为早晨是我们从事学业的大好时间。再者，早起对我们健康也有益处。我希望每个人应该知道我们必须早起的理由。
英语作文范文初一翻译33
a new year ，a new start，when i stand on the edge of a new year，i can\'t help thinking about my plan of next year.
just as the old saying：“well began is the half of the success.”so i decide that i should be at work while the others are still relaxing ，and then ，at the beginning ，i\'m quicker than the others and of course i will get better result than the others.
but ，what i really decide to do is that i must make good of anytime i can spare though it seems impossible. while，i will do my best to live up with what i have planned，and the result will prove it.
新的一年，新的开始，当我在新的一年的边缘立场，我不禁在想我明年的计划。
正如古人云：“。好开始是成功的一半“，所以我决定，我应该是在工作，而另一些性传播疾病就会放松，然后，在开始时，我比其他人更快，我当然会得到比别人更好的结果。
但是，我真正决定做的是，我必须利用好，我可以随时备用，虽然它似乎是不可能的。虽然，我会尽我所能，用我生活已计划了，结果将证明这一点。
英语作文范文初一翻译34
The Spring Festival is very important to Chinese people. In the past，people could not often have meat，rice or other delicious food. They could only eat these during the Spring festival. So every year they hoped that the Spring Festival would come soon. Now， although people‘s life is much better，and we can eat the delicious foods everyday. People still like the festival. Because most people can have a long holiday，and we are free to go on a trip or visit our friends or have parties with our family. In the evenings，we can have a big meal in the restaurant or stay at home with family and watch the TV programs.
I like the Spring Festival very much. How wonderful the Spring Festival is！
过年对中国人来说非常重要。在过去，人们往往没有肉，大米或其他美味的食物吃。他们通常只能在过年吃到这些。所以每年他们都希望过年可以快点来。现在，虽然人们的生活好多了，我和家人每天都可以吃美味的食物。人们仍然喜欢的过年。因为大多数人可以有一个很长的假期，我和家人可以自由地去旅行或拜访我和家人的朋友或与我和家人的家人聚会。晚上，我和家人可以在餐厅大吃一顿，或与家人留在家里看电视节目。
我非常喜欢过年。过年是多么的美妙啊！
英语作文范文初一翻译35
These days the May Day holiday, my mother is going to take me to play in the public ecological garden.
Because unfamiliar terrain, white ran a lot of road, only ^v^ah-ha!^v^ to the ecological garden of the masses.
Ecological YuanHou bought tickets and went into the masses, a look, really a lot of people, there are a lot of fun projects don\'t money, make me happy from ear to ear.
Walk, see a pond, fishing, I can be happy, because has always been very love fishing, can be approached a look, just know to rent cost ten dollars, but I managed to persuade his mother, rent the fishing rod.
Started fishing, there is a group of fish came up, but only in the next to look, not biting. I saw a big fish swim by, but I sat uncomfortable, move the fish all fled away.
I summarized the reasons for the failure of the last time, after waiting for fish to, did not move, do not emit sound, eyes also unchanged, finally, a big carp bite the hook, but immediately loosened, ate half of the bait, when I was frustrated, I saw it with a bite, I quickly put the hook, the fish really big trouble ah, just pull the lever to bad, I have a hard, give it up, and in this way, we can eat the grilled fish at noon today.
In addition to these, I also played a lot of things, and now that I think about it, really want to play again!
这几天五一放假，我的妈妈准备带我去大众生态园玩。
因为地形不熟，白跑了很多路，才误打误撞的来到了大众生态园。
买过票，进了大众生态园后，一看，人真的很多，还有很多不要钱的好玩项目，让我高兴的合不拢嘴。
走着走着，看到了一个池塘，可以垂钓，我可高兴了，因为一直都很爱垂钓，可走近一看，才知道要租杆费十元，不过我总算说服了我的妈妈，租了杆开始垂钓。
刚开始钓鱼，就有一群鱼围过来，可是只在旁边看，死活不肯咬钩。我看见一条大鱼游过来，可我坐的不舒服，一动鱼全都跑光了。
我总结了上一次失败的原因，等鱼来了后，一动也不动，不放出声音，眼神也不变，终于，一条大鲤鱼咬住了钩，可是马上松开了，吃了一半的鱼饵，我正丧气时，只见它又咬了一口，我赶紧把钩一提，这条鱼劲真大呀，差一点就把杆给拉坏了，好在我一使劲，给它提了上来，就这样，我们今天中午就吃上了烤鱼。
除了这些之外，我还玩了很多东西，现在想起来，真的还想再玩一次呀！
英语作文范文初一翻译36
These days, we have a new member of our family, the whole body of fluffy yellow and white color, we call it Beckham, is a big dog.
It has big eyes, and it keeps turning. As soon as a little bit of movement happens, it immediately finds itself. After returning home, it will run around my youbengyoudiao, sometimes biting my mother\'s leg is not put, is really angry and funny.
What a lovely puppy!
这几天，我们家来了一个^v^新成员^v^，全身毛茸茸的黄白颜色，我们叫它小贝，是一只长不大的狗。
它眼睛大大的，而且还会不停转动，只要有一点点动静就会马上发觉。放学一回到家，它都会跑过来围着我又蹦又跳，有时紧紧咬着我妈妈的裤脚不放，真是好气又好笑。
真是一只可爱的小狗呀！
英语作文范文初一翻译37
the lunar new year is a great occasion to the chinese people. it lasts about the first four days of the year， during which people do not work except for the workers on duty. students do not go to school， and shops are closed.
several days before the new year， people begin to prepare. farmers kill pigs， sheep， cocks and hens. city dwellers buy meat fish and vegetables. houses are cleaned； coupletsare posted on the doors. colourful lanterns are hung at the gate.
on the eve of the new year， each family has its members gatherd together and eats a family reunion dinner. after the meal they watch tv until the clock strickes twelve. then every family sets off long strings of small firecrackers and other fire works to welcome the new year. on the first day of the new year， almost everyone is dressed in his or her best. when people meet on the way， they say to each other ^v^happy new year^v^. friends and relatives pay new year calls and gives presents to each other. children indulge themselves in games.
农历新年是一个伟大的时刻对中华民族来说。它大约持续了四天的第一年，在这期间不工作，除了值班的工人。学生不上学，和商店都已关闭。
前几天在新的一年，人们就开始准备。农民杀了猪，羊，公鸡和母鸡。城市居民买肉鱼和蔬菜。房子干净; coupletsare门上张贴。色彩缤纷的灯笼挂在门口。
在新的一年的前夕，每个家庭都有自己的成员一起吃gatherd家人吃团圆饭。吃饭后，他们看电视，直到时钟strickes十二。然后，每个家庭衬托小爆竹等消防工程，长字符串迎接新年。在新的\'一年的第一天，几乎每个人都穿着他或她最好的。当人们在路上相遇，他们互相说“新年快乐“。亲戚朋友拜年，并给出礼物给对方。孩子沉迷于游戏本身。
英语作文范文初一翻译38
Mike is bad at English. Yesterday, he had an English test. He failed again. He dared not tell his mother the low marks. On his way home, it rained heavily. So he got a good idea. Why not take the paper as an umbrella? He just put the paper on his head and began to run home. When he arrived home, the paper was all wet and almost torn to pieces by the rain. When his mother asked about the marks, Mike showed the paper to his mother with an embarrassed smile.
迈克英语学得不好。昨天，参加了英语考试。他又没考及格。他不敢告诉他妈妈他得了低分。在他回家的路上，天下起了大雨。于是他有了个主意。为什么不把卷子当伞用呢?他就把卷子顶在头上开始往家跑。当他到家时，卷子全湿了，几乎被雨淋成了碎片。当他妈妈问他分数时，迈克尴尬地笑了笑，把试卷递给妈妈看。
英语作文范文初一翻译39
My name is XXX, X years old this year, I grow not how beautiful, but I have a pair of clear God has big eyes, black hair, I am tall, an oval face, a pair of slender hands.
My personality is very outgoing, but I very timid, I most afraid of a person at night to go to sleep. But I am very polite.
My hobby is very widespread: like the Internet, read a book, painting, singing, dancing, swimming, also like to make friends!
我叫xxx,今年x岁了,我长得不算怎样漂亮,但我有一双清澈有神的大眼睛,一头乌黑的头发,我高高的个子,一张瓜子脸,有双纤细的小手.
我的性格很开朗,可是我很胆小,我最怕一个人晚上去睡觉.但我非常有礼貌.
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